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YLEISTÄ 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistyksen tavoitteena on tukea koulun toimintaa, edistää ja 
aktivoida kodin ja koulun yhteistyötä sekä olla mukana järjestämässä tapahtumia, joista on 
lapsille iloa ja joissa kerätään varoja koululle ja luokille. Yhdistyksen toiminta on 
vapaaehtoistyötä. Yhdistys ei tavoittele toiminnallaan voittoa, ei kerää jäsenmaksuja eikä 
kokouksista makseta kokouspalkkioita. 
 
 
HALLITUS 
 
Yhdistyksen hallitus valittiin vuosikokouksessa 18.8.2020. Yhdistyksen hallitus muodostettiin 
kaikista vanhempainyhdistyksen toiminnassa aktiivisesti mukana olevista vanhemmista. Hallitus 
järjestäytyi seuraavasti: 

- Puheenjohtaja Unto Lahtinen  
- Varapuheenjohtaja Riikka Kiiskinen 
- Rahastonhoitaja Niina Hellsten 
- Sihteeri Satu Helkama 
- Pauliina Eilomaa 
- Sari Eriksson 
- Päivi Kellokoski 
- Merja Laurikainen 
- Eleonora Lähteilä 
- Jonna Paavola 
- Jyrki Paavola 
- Elina Palmroos 
- Niina Paunila-Sassi 
- Marja Stirkkinen 
- Melina Vartiainen 

 
Vanhempainyhdistyksen opettajajäsenenä toimi Jonna Teittinen. 
 
Vuosikokous päätti, ettei yhdistys peri jäsenmaksua eikä sille valita toiminnantarkastajia. 
 
 
 
YHDISTYKSEN KOKOUKSET 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistys kokoontui toimintakaudella 2020-2021 yhteensä 7 kertaa. 
Vallitsevan koronapandemiatilanteen vuoksi osa kokouksista toteutettiin etäyhteyksin 

- 18.8.2020 vuosikokous 
- 12.11.2020 
- 14.1.2021 (etäkokous) 
- 18.3.2021 (etäkokous) 
- 20.4.2021 (etäkokous) 



- 3.6.2021 
- 17.8.2021 kauden päätöskokous 

 
 
TOIMINTAKAUDEN TOIMINTA JA TAPAHTUMAT 
 

- Koronapandemian vuoksi perinteisiä discoja ja Marianpäivän markkinoita koululla ei 
pystytty järjestämään.  

- Kirpputorimyynti The Kirppiksellä. Tuotto kulujen jälkeen 337,16 eur. 
- Jokioisten Leivän tuotemyynti sekä syys- että kevätlukukaudella. Nettotuotto 1324,40 + 

1055,40 eur = 2379,80 eur 
- Kuivattuja koivunlehtiä sisältävien löylytuoksupussien myynti joulun alla. Tuotto 240 eur. 
- Vappuaaton toiminnallinen tapahtumapäivä koululaisille koulun pihalla 30.4.2021. 

Koronarajoitusten vuoksi kukin luokka herkutteli ja kisaili vuorollaan leikkimielisesti ja 
hyvällä yhteishengellä. Tapahtumapäivän kustannus yhdistykselle 1083,69eur. 

- Kauppapuutarha Sohlmanin kesäkukkien myynti toukokuussa. Tuotto 547,00 eur. 
- Kevätjuhlapäivänä jaettiin vanhempainyhdistyksen lahjoittamat stipendit kullekin 

luokalle 1 x 15 eur, yhteensä 150 eur, sekä jäätelölahjakortit Synnerbergin kioskille 
jokaiselle koululaiselle. Lahjakortteja lunastettiin kesän aikana 414,40 euron arvosta. 

- Xylitolipastillien hankinta koululle (hankintahinta 494 eur) 
- Perinteistä rahalahjoitusta koululle ei tehty, vaan varat käytettiin vappuaaton 

tapahtumapäivän järjestämiseen.  
 

 
 
TALOUS 
 
Yhdistyksen toiminnan tuotot tulivat järjestettyjen myyntitempausten tuotoista. Varoja saatiin 
hankittua poikkeusoloista huolimatta hyvin, toimintakauden aikana yhteensä 3503,96 eur. 
Kertyneitä tuottoja käytettiin koulun ja lasten hyväksi 2142,09 eur. Muuhun tarkoitukseen 
tuottoja ei käytetty. 
 
Yhdistyksen tilillä oli toimintakauden alussa rahaa 1431,27 eur, josta oli maksamatta kesän 2020 
jäätelölahjakorttilasku 434,00. 
Toimintakauden lopussa yhdistyksen tilillä oli varoja 2731,53 eur, josta on maksamatta kesän 
2021 jäätelölahjakorttilasku 414,40 eur. Yhdistyksellä on näin ollen uuden toimintakauden 2021-
2022 alussa käyttövaroja 2317,14 eur.  
 
 
MUKANA KEHITTÄMISESSÄ 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistys on mukana Lohjan koulujen vanhemmat ry:ssä LOKOVAssa. 
LOKOVA on Lohjan kaikkien koulujen oppilaiden vanhempien yhdistys ja heidän edustajansa 
Lohjan kaupungin suuntaan. Se tuo esille vanhempien kannanottoja koulutukseen ja 
kasvatukseen liittyen, mutta ei yksittäisiä kouluja koskien. Toimintakaudella Perttilän koulun 
vanhempainyhdistyksestä ei ollut aktiivisia osallistujia LOKOVAn kokouksiin.  
 
 
 
TIEDOTTAMINEN 
 
Ulkoinen tiedottaminen 
 



Yhdistys tiedotti toiminnastaan ja tapahtumista opettajajäsen Jonna Teittisen välityksellä 
Wilman kautta. Tapahtumista tiedotettiin myös yhdistyksen Facebook-sivuilla ja Instagram-
tilillä.  
 
Sisäinen tiedottaminen 
 
Yhdistyksen hallituksen sisäinen tiedottaminen hoidettiin sähköpostitse ja WhatsApp-ryhmän 
kautta. Tiedonkulku toimi loistavasti ja osallistuminen toiminnan suunnitteluun ja siitä 
tiedottamiseen oli aktiivista. 
 
 
LOPUKSI 
 
Kodin ja koulun yhteistyötä kehitetään yhdessä koulun kanssa. Yhdistyksen ja koulun tavoitteena 
on edelleen innostaa uusia vanhempia mukaan niin vanhempainyhdistyksen kuin 
luokkatoimikuntienkin toimintaan. Yhdessä tekeminen on hauskaa ja yhteistyöllä saadaan aikaan 
paljon iloa lapsille ja tuottoja koululle lahjoitettavaksi. Jokaisen toimintaan osallistuvan panos 
on tärkeä. Vanhempainyhdistyksen toiminnasta jäivät lukuvuodelta 2020-2021 mieleen yritteliäs 
ja innostunut henki poikkeusoloista huolimatta sekä monet hauskat hetket kokouksissa ja etenkin 
vappuaaton tapahtumapäivänä. 
 
Kauden päättyessä yhdistyksen puheenjohtaja esittää suuret kiitokset kaikille toimintaan 
osallistuneille, niin vanhempainyhdistyksen jäsenille kuin oppilaiden vanhemmille, oppilaille 
itselleen ja opettajille. Koko vanhempainyhdistys haluaa erityisen lämpimästi kiittää 
pitkäaikaista, väistyvää opettajajäsen Jonna Teittistä hänen aktiivisesta ja sydämellisestä 
tuestaan yhdistyksen toiminnalle. Yleisesti todetaan, että yhteistyö niin yhdistyksen 
aktiivijäsenten kesken kuin koulun ja vanhempainyhdistyksen välillä on toiminut mainiosti. 
 
 
 
Lohjalla, 17.8.2021 
 
 
 
Unto Lahtinen 
Puheenjohtaja    
 
 


